

General Admission Requirements

The Registrar and Admission Department at Box Hill College Kuwait (BHCK) accepts applications on an ongoing basis throughout the year. All applications from individuals who have graduated (or about to graduate) are considered, and approved subject to admission criteria and to seat availability.

- Year 12 or Equivalent Certificate: Applicants must have successfully completed Year 12 or its equivalent. No minimum GPA is required for admission to any major.
- Submission of proof of result for a TOEFL score of 500 or an IELTS score of 5.0 OR
- Completion of Level 2 in Intensive English Program at Box Hill College Kuwait OR
- Passing of BHCK Entrance test with a score for direct entry into mainstream courses.

All students applying for admission at BHCK must submit all the following documents:

- A filled-in application form (the form is available from the Registrar and Admission Department at BHCK).
- 3 current passport size photos.
- Photocopy of the Civil ID (valid) & the Passport.
- Photocopy of Parent's Civil ID.
- Two copies of the original high school transcript certified by the Ministry of Education (one must be in English).
- Evidence of high school equivalency (only for those students graduating from Private and Foreign Schools).
- Transfer students are required to provide official documents (Course Descriptions & Transcripts) from previous College/University. Transferred credits must be grade "C" or above and cannot be older than 5 years. If Credit Transfer is not applicable, mature entry students can apply for a Recognition of Prior Learning (RPL) assessment process. A charge applies for each unit where the RPL process occurs.
- 20 KD - Application Fees. **(NON-REFUNDABLE)**
- 5 KD – Admission Placement test **(NON-REFUNDABLE)**

PUC Scholarship

Upon applying to BHCK and receiving a provisional acceptance letter from the Admission Department at BHCK, students who wish to register for a PUC scholarship must apply by visiting the PUC website at www.puc.edu.kw during the specified scholarship admission period.

Rules and Conditions

- Student must be Kuwaiti
- Students must meet the high school GPA requirement specified by the Private University Council (PUC)
- Students with special needs will be eligible for an additional 10% to be added to their high school GPA.
- Must have Graduated from High School in the current or previous Academic Year
- Must not be employed in any Government / Private sector
- Must not be holding any other scholarship from any other institution
- Must not have received any previous scholarship and was annulled due to withdrawal or any revocation
- Students applying for Diploma Program must be less than 23 years old
- Students applying for Bachelor Program must be less than 27 years old
- A non-refundable KD10 application fee is payable on submission of application

If the student **is accepted in the PUC scholarship program**, the student must submit the following documents:

- Original High School Certificate

The scholarship application will be **cancelled**, if the student does not provide the College with the Original High School Certificate during the specified period (no later than the completion of the first week of classes).

N.B: If the applicant has taken either the TOEFL or ILETS and earned a score of 500 or 5.0 and above, (respectively), she may be allowed to start the academic program directly (i.e., waived from taking the BHCK's Admission Placement Test, and from attending the Intensive English Program).

متطلبات وشروط التقديم في كلية بوكسهل الكويت

تستقبل إدارة القبول والتسجيل في كلية بوكسهل الكويت جميع طلبات الالتحاق للتسجيل في الكلية على مدار العام الدراسي. جميع الطلبات لخريجي وخريجات الثانوية العامة (أو الذين على وشك التخرج) تخضع لمعايير القبول وتوفر المقاعد.

شروط التسجيل:

- شهادة الصف 12 أو ما يعادلها: يجب على المتقدم أن يكون قد أكمل الصف 12 أو ما يعادله بنجاح. لا يشترط حد أدنى للمعدل الدراسي للقبول في أي تخصص.
- متطلبات اللغة الانجليزية
 - الحصول على نتيجة اختبار TOEFL بدرجة 500 أو اختبار IELTS بدرجة 5.0 فما فوق أو
 - إتمام المستوى الثاني من برنامج اللغة الإنجليزية المكثف في كلية بوكسهل الكويت أو
 - اجتياز اختبار القبول في BHCK بدرجة تؤهله للالتحاق المباشر بالبرامج الأكاديمية.

متطلبات التسجيل:

- تعبئة نموذج التسجيل الخاص بالكلية
- 3 صور شخصية حجم جواز سفر
- صورة عن البطاقة المدنية (صالحة) وعن جواز السفر
- صورة عن البطاقة المدنية لولي أمر الطالب
- جنسية الطالب وولي الامر
- صورتين طبق الأصل عن شهادة الثانوية العامة (واحدة باللغة العربية وأخرى باللغة الإنجليزية) مصدقتين من وزارة التربية.
- معادلة الثانوية العامة (للخريجات من مدارس خارج دولة الكويت أو المدارس الأجنبية الخاصة)
- على الطلاب الذين يرغبون بالتحويل من كلية أو جامعة أخرى يجب توفير كشف درجات ووصف مواد من الجامعة المحول منها وأن تكون المقررات التي يرجى تحويلها تم اجتيازها خلال مدة أقصاها 5 سنوات بدرجة نجاح (C) وما فوق. في حال عدم تحويل المواد يمكن للطلاب ذوي الخبرة التقديم على ما يسمى بـ Recognition of Prior Learning (RPL) وهو تقييم يمكن الطالب من معادلة خبرتهم العملية بمقررات ذات صلة بالتخصص الذي يود دراسته. علماً أنه سيطبق رسوم على هذا المعادلة.
- 20 دينار رسوم التسجيل (غير قابلة للاسترجاع)
- 5 دينار رسوم امتحان تحديد مستوى اللغة الانجليزية (غير قابلة للاسترجاع)

البعثات الداخلية - مجلس الجامعات الخاصة (PUC)

عند التقديم لكلية بوكسهيل الكويت (BHCK) والحصول على خطاب قبول مبدئي من إدارة القبول في الكلية، يجب على الطلاب الراغبين في التسجيل للحصول على منحة مجلس الجامعات الخاصة زيارة موقع المجلس على الرابط www.puc.edu.kw خلال فترة القبول المخصصة للمنح الدراسية.

القواعد والشروط:

- يجب أن يكون الطالب كويتي الجنسية.
- يجب على الطلاب استيفاء متطلبات المعدل التراكمي للثانوية العامة المحددة من قبل مجلس الجامعات الخاصة (PUC)
- للطلبة من فئة ذوي الاحتياجات الخاصة - استيفاء متطلبات المعدل التراكمي للثانوية العامة المحددة من قبل مجلس الجامعات الخاصة (PUC) علماً ان المعدل يحتسب بعد إضافة 10 % إلى معدلهم التراكمي للمرحلة الثانوية.
- يجب أن يكون الطالب قد تخرج من الثانوية العامة في العام الأكاديمي الحالي أو العام الأكاديمي السابق.
- يجب ألا يكون الطالب موظفًا في أي جهة حكومية أو خاصة.
- يجب ألا يكون الطالب حاصلًا على أي منحة دراسية من أي جهة أخرى.
- يجب ألا يكون الطالب قد حصل على منحة سابقة وتم إلغاؤها بسبب الانسحاب أو أي قرار إلغاء آخر.
- يجب ألا يزيد عمر الطلاب المتقدمين لبرنامج الدبلوم عن 23 عامًا.
- يجب ألا يزيد عمر الطلاب المتقدمين لبرنامج البكالوريوس عن 27 عامًا.
- يجب دفع رسوم تقديم غير قابلة للاسترداد قدرها 10 د.ك عند تقديم الطلب.

بعد الإعلان عن قبول الطالب في برنامج البعثات الداخلية يجب مراجعة الكلية لتقديم :

- الشهادة الثانوية الاصلية
- تعتبر البعثة لاغية إذا لم تقدم الشهادة الثانوية الأصلية خلال الفترة المحددة (أول اسبوع من الدراسة).

ملاحظة: إذا كان الطالب قد اجتاز اختبار TOEFL أو IELTS وحصل على درجة 500 أو 5.0 فما فوق على التوالي، فقد يُسمح له بالبداية مباشرة في البرنامج الأكاديمي، أي الاستغناء عن اختبار تحديد المستوى في BHCK وعن حضور برنامج الأساس (Intensive English Program).